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   موضوع مــورد بررسی (دستور کار)

 ز پیرامون اصلاح و تعریض پیگیري مصوبات بیست و هشتمین جلسه دبیرخانه شوراي گفت و گو در رابطه با درخواست انجمن محترم مدیران استان و گروه محترم صنعتی بهسا

 جاده شهرك صنعتی توس به جاده شاندیز 

رئیس دبیرخانھ شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی خراسان رضوی گفت: جاده شاندیز_ شھرک صنعتی توس بھ ھیچ وجھ برای عبور و مروز  
ای در شان شھرک  تواند مخاطراتی را رقم بزند. ضمن آنکھ چنین جادهخودروھای سنگین و سرویس کارخانجات و مراکز صنعتی منطقھ مساعد نیست و می 

 صنعتی را دارند.  -گذارانی است کھ قصد فعالیت در این مجموعھ اقتصادینبوده و یک نقیصھ از منظر سرمایھ   صنعتی

داد، اظھار کرد: در  «علی اکبر لبافی» در  سی و دومین جلسھ این دبیرخانھ کھ بار دیگر بحث «اصلاح و تعریض جاده شاندیز» را مورد بررسی قرار می
شھرداری پیرامون این موضوع  محترم بطھ با تعریض جاده شاندیز_ شھرک صنعتی توس مطرح شد و توافقاتی بدون حضور نماینده  جلسھ گذشتھ کلیاتی در را 

کیلومتری اول آن توسط شھرداری مشھد اصلاح   ۵�۲شکل گرفت. جمع بندی جلسھ این بود کھ مابقی جاده شاندیز و شھرک صنعتی توس با ھمان روندی کھ   
رد فاز عملیاتی شود. در واقع شھرداری می تواند براساس ھمان ساز و کار قدیم و یا ھر ساز و کار جدیدی کھ مدنظرش این نھاد باشد،  و تعریض شد، وا

 نسبت بھ اصلاح جاده اقدام کند. 

رساخت ھای این مراکز داشت و  ای بھ سھم شھرک ھای صنعتی از مالیات بر ارزش افزوده و زمینھ صرف این سھم در بحث نوسازی و بازسازی زیاو اشاره 
ھا نیز این بحث را مورد اشاره قرار می دھند و توامان سھمی کھ شھرداری از مالیات بر ارزش افزوده  متذکر شد: بنگاه ھای اقتصادی مستقر در این شھرک 

 صدی پیشرفت داشتھ را بھ طور مطلوب بھ ثمر برسانیم. دریافت می کند را یادآور می شوند. بھ ھر رو باید ساز و کاری فراھم شود تا بتوان پروژه ای کھ در

) قانون برنامھ پنجسالھ ششم توسعھ با این  ۶رئیس دبیرخانھ شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی استان متذکر شد: در بحث اصلاح بند (ب) ماده ( 
ھا و نواحی صنعتی  واحدھای تولیدی مستقر در شھرک  ) دریافتی از۲) و (۱درصد از عوارض ارزش افزوده موضوع اجزای ( ۳۰موضوع مطرح است کھ 

ھا و نواحی صنعتی استان، در اختیار شرکت شھرک ھای  ھای نیمھ تمام شھرک ھا و ارائھ خدمات آنھا و تکمیل طرح ھا برای تامین زیرساخت شھرستان 
 نعتی مستقر در شھرک ھای صنعتی است. صنعتی استان قرار گیرد.ھمین منابع، مورد استناد و مطالبھ بخش خصوصی و بنگاه ھای ص
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  ۴کیلومتر جاده شاندیز_شھرک صنعتی توس در قالب توافقات استاندار وقت با شھرداری اجرایی شده است. منتھا   ۵�۶کیلومتر از   ۵�۲لبافی افزود: در گذشتھ 
نشده و  این در حالی است کھ این جاده مذکور پیشانی توسعھ   کیلومتر دیگر رھا سازی شده و متولی ندارد و برای این مھم بودجھ و اعتباری ھم پیش بینی 

 استان و شھرستان می باشد و روزانھ ده ھا و صدھا وسیلھ حمل و نقل از این مسیر بھ چناران، گلبھار و شھرک صنعتی تردد می کنند. 

 وی خواستار دستیابی بھ تفاھمی مشترک میان دستگاه ھای متولی و بخش خصوصی مطالبھ گر برای تکمیل این جاده شد.  

رئیس دبیرخانھ شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی خراسان رضوی این نوید را دارد کھ؛«در خصوص احداث ایستگاه مترو در ورودی شھرک  
ت در واقع در این زمینھ مشارکتی با حضور بخش خصوصی، شرکت شھرک ھای صنعتی، شرکت عمران شھر جدید  ماشین سازی نیز توافقی انجام گرف

حث  گلبھار و... پیش بینی شد کھ مصوبھ نھایی آن بھ شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی ارجاع خواھد گردید و امید می رود طی روزھای آتی ب
 ه بھ مرحلھ انجام برسد. تعیین مشاور و ... برای اجرای این پروژ

 *ضرورت انعقاد تفاھمنامھ چندجانبھ برای بھسازی جاده شاندیز_ شھرک صنعتی توس 

بھسازی  در ادامھ، حسین شیرافکن، معاون برنامھ ریزی و امور عمرانی فرمانداری طرقبھ شاندیز در سخنانی عنوان کرد: اگر شھرداری مشھد در خصوص 
عتی توس اقدام نکند، از دیگر ارگان ھا بھ دلیل کسری بودجھ و عدم تامین مالی نمی توان انتظار اصلاح و بھسازی این  و تعمیر جاده شاندیز_ شھرک صن

ھم با کمبود  جاده را داشت. البتھ ناگفتھ نماند ھزینھ ھای شرکت خدماتی این شھرک صنعتی بسیار بالاست و در حال حاضر برای آبیاری فضای سبز بولوار 
 ھستند. حتی تقبل ھزینھ تابلوھای راھنمایی و رانندگی این مسیر توسط راه و شھرسازی مرکز پذیرفتھ نشد.   بودجھ مواجھ

بدھی ھای دولتی و   وی با اشاره بھ اینکھ قانون بودجھ ظرفیتی فراھم کرده است تا شھرداری ھا بتوانند مطالبات خود از بخش ھای مختلف را در قالب تھاتر با 
تماعی تسویھ کنند، بیان کرد: تجربھ حاکی از آن است کھ می توان در قالب یک تفاھمنامھ مشارکتی، دستگاه ھای مختلف دولتی را برای  بانکی و تامین اج

  ۵�۲میلیون تومان کل بودجھ شھرستان بوده و این در حالی است کھ بھسازی   ۵۰۰میلیارد و  ۹بھسازی این مسیر ھمراه و ھمگام کرد. وی خاطرنشان کرد:  
 میلیارد ھزینھ در برداشتھ است. لذا برای بھسازی این مسیر نمی توان بر روی اعتبارات دولتی تکیھ کرد.  ۵�۱۴کیلومتر از این مسیر  

این مسیر  ای بھسازی شیرافکن یادآور شد: معاونت عمرانی باید این پروژه را کددار کند و تفاھم نامھ چند جانبھ ای را منعقد نماید و از اعتبارات گلوبال بر
 ھزینھ شود. مطالعات این طرح نیز آماده می باشد. 

 *اتلاف انرژی ناشی از ترافیک بھ مراتب بیشتر از ھزینھ اصلاح و تعریض مسیر است 
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یر جاده  دقیقھ الی یک ساعتھ مس  ۴۵در بخش دیگری از این جلسھ، امیر مھدی مرادی، دبیر انجمن مدیران صنایع خراسان در سخنانی تصریح کرد: ترافیک  
  ۸۰ای کھ ھر روز در این مسیر اتلاف می شود، بھ مراتب بیش از  شاندیز_ شھرک صنعتی توس بسیار قابل توجھ است و اغلب دوستان معتقدند میزان انرژی 

 میلیارد تومانی است کھ باید برای اصلاح و تعریض آن صرف شود. 

د را بھ شدت کاھش دھد. بھ نظر می رسد در محور غرب نتوانیم بھ این زودی بھ نتیجھ برسیم تا  وی ادامھ داد: بازسازی این مسیر می تواند بار ترافیکی مشھ
کیلومتر است کھ بھ سرعت می توان در این مسیر بھ نتیجھ رسید و بخش بزرگی از    ۵�۴تردد در این مسیر بھ سرعت انجام بگیرد. در نتیجھ راھکار تعریض 

وان حل نمود. اگر رویکرد شھرداری نیز حمایت و کمک بھ این بحث باشد، می توان موضوع را خیلی زود بھ ثمر  ترافیک را حداقل تا شھرک صنعتی می ت 
 رساند.  

 *ضرورت بھسازی مسیر در قالب دو فاز بھ دلیل کمبود بودجھ 
نکاتی پرداخت و گفت: برای بھسازی مسیر تکیھ  در ادامھ، سید حسین حسینی، رئیس اداره فنی و مھندسی اداره کل راه و شھرسازی خراسان رضوی بھ طرح 

میلیارد تومان می   ۹درصد تخفیف،  ۵۰میلیارد تومان می باشد کھ با   ۲۰بھ اعتبارات دولتی اشتباه است، چرا کھ اعتبارات بسیار محدود ھستند. سھم طرقبھ  
قی می ماند کھ این مبلغ برای بھسازی این مسیر بسیار ناچیز است. لذا  میلیارد تومان با  ۴سالھ است و تقریبا  ۳درصد از این مبلغ نیز اوراق   ۴۵شود و  

 صحبت کردن درباره اعتبارات دولتی در این حوزه بی فایده خواھد بود. 

د اما ھنوز  سال است کھ تعریض جاده گلبھار بھ مشھد را آغاز کرده ایم و ھمگان نیز بر معضل ترافیک این محور آگاه ھستن ۱۰وی خاطرنشان کرد: قریب بھ  
 این مسیر بھ سامان نرسیده است.

میلیارد تومان چشم گیر خواھد بود و لذا   ۸۰حسینی یادآور شد: نکتھ قابل توجھ دیگر آن است کھ بھسازی این مسیر باید فاز بندی صورت بگیرد، چرا کھ رقم 
کل خاصی را بھ وجود نخواھد آورد. ھمچنین با توجھ بھ کمبود بودجھ، بحث  می توان این مسیر را بھ دو فاز تقسیم کرد و اجرای این مسیر در قالب دو فاز مش

 کیلومتر ورود داشتھ باشیم.  ۴بھسازی تقاطع فعلا ضرورتی ندارد و باید صرفا بھ بحث بھسازی  

توان بھ نتیجھ رسید، بنابراین باید با   رئیس اداره فنی و مھندسی اداره کل راه و شھرسازی خراسان رضوی بیان کرد: با تحکم بھ شھرداری در این زمینھ نمی 
ی این نھاد  ھماھنگی و ھمکاری لازم این پروژه را پیش برد. بھ طور مثال تا سھ راه فردوسی کھ در محدوده اختیارات شھرداری مشھد است باید با ھمکار 

ظرفیت ھای دیگر بھره بگیریم. طبیعتا عقد ھمان تفاھم نامھ ذکر  بھسازی شود تا بدین ترتیب بار ترافیکی تا حدودی حل و فصل شود و برای مابقی آن نیز از 
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 شده می تواند بھ این موضوع کمک کند.  

سالی کھ در خصوص بھسازی این   ۸،   ۷در ادامھ، حبیب الله مقامی، مدیرعامل شرکت خدماتی شھرک صنعتی توس نیز در ھمین خصوص عنوان کرد: طی 
کیلومتر   ۵�۲کیلومتر نتوانستیم بھ نتیجھ برسیم. در واقع این مبلغ از محل پروژه ھای اقتصاد مقاومتی در این   ۵�۲ای مسیر پیگیری انجام دادیم، بھ جز اجر

  ۵�۲داری مشھد این  ھزینھ شد. بسیاری از متولیان امر معتقدند کھ اگر برای مابقی مسیر اعتباری وجود داشت باز ھم نمی توانستند با کیفیتی و زمانی کھ شھر
نھ از سوی  متر را بازسازی کرد، نسبت بھ تعمیر جاده اقدام کنند. آیلند فضای سبز نیز در این مسیر وجود نداشت اما با ھمکاری شھردار وقت این ھزیکیلو

 مدیریت شھری تامین و کار اجرا شد. 

 

اه و خط مترو وجود دارد. در سال گذشتھ برآورد شد کھ  وی خاطرنشان کرد: مطالعات این محور انجام شده است و در آن، دو پروژه بالادستی اعم از آزادر
 میلیارد تومان، ھزینھ تعمیر و بھسازی این مسیر خواھد بود اما در حال حاضر قطعا ھزینھ ھا بھ مراتب بیشتر خواھد بود.   ۵۰بالغ بر 

با توجھ بھ ظرفیت نمایندگان استان بایستی اصلاحیھ  ھای صنعتی استان نیز در ھمین خصوص تصریح کرد:  فروشان، کارشناس شرکت شھرک سیدمحمود شال
 یم. ای در خصوص احیای سھم شرکت شھرک ھای در قانون ارزش افزوده صورت بگیرد تا بدین ترتیب بتوانیم بخشی از معضلات پیش رو را حل و فصل کن 

قضیھ شھرک ماشین ابزار نیز بودجھ از تھران تامین می شود. در واقع  وی ادامھ داد: ما ھیچ تضمینی نمی توانیم برای تامین اعتبار در این حوزه بدھیم، در 
 ما از مرکز اجازه ھزینھ کرد در چنین مواردی را نداریم بلکھ باید تعھدات باقی مانده مان را بھ شھرک ھای صنعتی ایفا کنیم. 

ای صنعتی  با ادلھ مثبت می تواند بسیار راھگشا باشد. شھرک  فروشان یادآور شد: اصلاح قانون ارزش افزوده و در نظر گرفتن سھمی برای شھرک ھشال
یدا کنند. علاوه بر  ھای صنعتی باید بھ ھر طریقی در این خصوص مشارکتی داشتھ باشند و دستگاه ھای دولتی نیز باید با استفاده از قانون بھ این حوزه ورود پ 

ای در گذشتھ منعقد شد اما در عمل اجرایی نگردبد با این حال شھرداری بھ خوبی توانست نسبت  این شھرداری باید در این حوزه مسئولیت بپذیرد. تفاھم نامھ 
 کیلومتر از این مسیر ورود پیدا کند.  ۵�۲بھ بھسازی  

 

می توان بھ بھسازی  در ادامھ، مجتبی میرزایی، نماینده سازمان مدیریت و برنامھ ریزی استان خراسان رضوی نیز گفت: بھ نظر می رسد با اعتبارات دولتی ن
توان این مسیر را  این مسیر امیدوار بود. لذا تنھا راھکار آن است کھ قرارگاه خاتم النبیاء را بھ این مسالھ وارد کنیم و توامان با مشارکت بخش خصوصی ب
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 ا مشکل این مسیر بھ سرعت رفع خواھد شد. بازسازی کرد. اگر واحدھای تولیدی در شھرک صنعتی ھر کدام درصد ناچیزی از این ھزینھ را تقبل کنند، قطع

 * بھسازی و تعریض جاده شاندیز_شھرک صنعتی توس، وظیفھ شھرداری است 

ھرک  در بخش دیگری از نشست، حسین خانی زاده، دبیر خانھ صنعت، معدن و تجارت خراسان رضوی عنوان کرد: شھرداری کھ میلیاردھا تومان پول از ش
صلاح و تعریض جاده ورود پیدا نمی کند، حال انتظار دارید کھ مجموعھ ھای بزرگ دیگر ھمچون قرارگاه خاتم بھ این حوزه  صنعتی توس اخذ می کند، بھ ا

 ورود پیدا کنند؟  با این اوصاف کھ نمی توان بھ بخش دولتی و خصوصی امیدوار بود، پس چاره کار چیست؟

ن قضیھ در جلسات حضور پیدا نمی کند، افزود: شھرداری برای دریافت عوارض از واحدھای  وی با طرح این سوال کھ چرا شھرداری برای پاسخگویی در ای
 صنعتی با مامور انتظامی وارد میدان می شود اما در مقام پاسخگویی در جلسات حضور ندارند. 

ت می کند، لذا بھسازی این مسیر وظیفھ  خانی زاده اظھار کرد: شھرک صنعتی توس حداقل سالانھ میلیاردھا تومان بھ شھرداری ارزش افزوده پرداخ
زدید بھ ضرورت  شھرداری است. اگر شھردار و استاندار از این مسیر بازدید کنند، قطعا نیازی بھ برگزاری جلسات این چنینی نیست، ایشان قطعا در ھمان با

 بازسازی این مسیر پی خواھند برد. 

عات و آماری از میزان تردد در این مسیر بھ دبیرخانھ شورای گفت و گوی دولت و بخش  وی یادآور شد: شرکت خدماتی شھرک صنعتی توس باید اطلا
 خصوصی منعکس کند تا بتوان با نگاھی تحلیلی در این خصوص تصمیم گیری کرد.

 *ضرورت جلب مشارکت دستگاه ھای مختلف برای ورود بھ پرونده جاده شھرک صنعتی توس 

ی سازمان صنعت، معدن و تجارت خراسان رضوی نیز پس از استماع اظھارات حاضران عنوان کرد: بھ نظر می رسد  قاسم کیومرثی، رئیس اداره صنایع فلز
رکت و  اگر بحث مشارکت را نادیده بگیریم، مجاب کردن شھرداری مشھد کار دشواری باشد. بھ اعتقاد بنده بخش خصوصی باید میزانی در بحث مالی مشا

 ھمراھی کند.  

 

پیشنھاد بنده جلب مشارکت دستگاه ھای مختلف است، در واقع باید سھم ھر دستگاه بھ صورت درصدی مشخص شود، علاوه بر این قسمتی از  وی ادامھ داد:  
 ھزینھ ھا نیز توسط بخش خصوصی تقبل گردد. 
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ید از این مھم غافل شد کھ بحث ارزش  کیومرثی افزود: این مطلب صحیح است کھ واحدھای صنعتی بھ دستگاه ھای مختلف ھزینھ پرداخت می کنند اما نبا
درصد بھ شھرداری تخصیص پیدا می کند. لذا بحث ارزش افزوده جداست و   ۹درصد از   ۳افزوده بھ سازمان امور مالیاتی تعلق می گیرد و در بازتوزیع،  

 ن پرونده نخواھیم رسید. نباید بر روی این مسالھ مانور داد، چرا کھ با تاکید بی ثمر در این حوزه، بھ نتیجھ لازم در ای 

 *فرآیند جلب مشارکت دستگاه ھای مختلف دشوار است
ھای اداره کل راھداری خراسان رضوی در اظھاراتی، متذکر شد: این مسیر  در بخش دیگری از این جلسھ، احمدرضا بخشی، رئیس اداره ایمنی و حریم جاده

 توس نیست بلکھ کسانی کھ می خواھند بھ چناران بروند از این مسیر تردد می کنند. تنھا محل تردد روستاییان حسن آباد و فعالان شھرک صنعتی  

و مھمتر آنکھ    وی ادامھ داد: اگر شھرداری بھ این حوزه ورود پیدا کند، قطعا سریع تر بھ نتیجھ خواھیم رسید، فرآیند مشارکت بسیار زمان بر خواھد بود 
 نھ خالی خواھند کرد کھ این مھم قطعا وجھھ خوبی نخواھد داشت.بسیاری از دستگاه ھا از اجرای مسئولیتشان شا

رکت  در پایان لبافی، رئیس دبیرخانھ شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی استان بھ جمع بندی پیشنھادات مطروحھ پرداخت و تصریح کرد: بحث مشا
کار اجرایی آن در حال حاضر مشخص نیست. در واقع باید برای ھر یک از  در بھسازی مسیر جاده شاندیز_ شھرک صنعتی پیشنھاد خواھد شد اما ساز و 

شرکت ھای آب، برق، گاز، شرکت ھای خدماتی شھرک ھای صنعتی، سازمان حمل و نقل پایانھ ھا  و ... سھمی در نظر گرفتھ شود. در حال حاضر  
 چگونگی ساز و کار مشارکت بسیار مھم است. 

کیلومتر جلب شده است باید در ادامھ مسیر نیز مدنظر قرار بگیرد. نمایندگان    ۵�۲از نخست این پروژه و در مسیر بھسازی  وی یادآور شد: مشارکتی کھ در ف
 مھم است.   بخش خصوصی، دولتی و شھرداری باید در این حوزه پای کار باشند و تفاھم نامھ ای در این مسیر منعقد گردد، احیای این تفاھم نامھ بسیار 

کیلومتر دیگر نیز اقدام کند. پیشنھاد دیگر   ۴کیلومتر را بازسازی کرده نسبت بھ تعریض   ۲د کرد: پیشنھاد می کنیم کھ شھرداری با ساز و کاری کھ  لبافی تاکی
درصد و بخش   ۴۰آن است کھ در صورت عدم توافق شھرداری، بھ استناد تفاھمی  با مشارکت دستگاه ھای مختلف فراھم شودبراین اساس شھرداری می تواند  

 د نظر نیز توسط دولت پرداخت گردد.درصد در اجرای پروژه سھیم باشند و و مابقی اعتبار مور ۳۰خصوصی  
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 مصوبات جمع بندي و

 مهلت پیگیري  مسئول پیگیري  مصوبات جلسه  ردیف 

۱ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

دولت و بخش خصوصی   دبیر خانھ شورای گفت و گوی  ام  ادامھ جلسھ سی  بھ شھرک  در  بھسازی جاده شاندیز  استان موضوع 
صنعتی توس بھ طول حدود شش کیلومتر کھ مسیر عبور و مرور روزانھ  صدھا خودرو بھ مناطق روستایی  ، چناران  ، گلبھار  

حسب  ، د،شھرک صنعتی توس  است و علاوه بر آن بخشی از بار ترافیکی بزرگراه ، مشھد بھ چناران نیز بھ این جاده منتقل می گرد 
 در خواست فعالان اقتصادی در جلسھ مطرح می باشد . 

با عنایت بھ اینکھ این جاده بخشی از بار سنگین ترافیک منطقھ و عبور و مرور از مشھد بھ گلبھار و چناران و شھرک صنعتی و  
و می تواند سالانھ از ھدر  اتوبان مشھد بھ جناران و گلبھار ھمھ در محدوده شھری مشھد تا سھ راه فردوسی را کاھش می دھد   

رفتن میلیون ھا ساعت صرفھ جویی در وقت و زمان افرادی کھ دراین مسیر تردد می کنند جلو گیری نموده و میزان مصرف سوخت  
کیلومتر طول مسیر فاز اول آن بھ طول حدود دو کیلومتر توسط شھرداری مشھد با ساز و  ۶/ ۵از طرفی از حدود و را نیز کاھش دھد.

در صد عوارض ارزش افزوده    ۹اسبی اجرایی گردیده است  ضمن اینکھ واحدھای تولیدی صنعتی مستقر در شھرکھا سالانھ  کار من 
پرداخت می نماید کھ از این عدد سھ در صد بھ شھرداریھا جھت ارائھ خدمات بھ بنگاھھا در شھرکھااختصاص داده می شود و لیکن  

استقرار شرکت ھای خدماتی شھرکھا عمدت  قبیل روشنایی فضای سبز  با  از  بنگاھھا  زیر ساختی و خدمات بھ  فعالیت ھای  ا حوزه 
ر قالب  این پروژه توسط دو استاندار قبلی د  اجرای    اینکھ سوابق نشان می دھد    توسط این شرکتھا انجام می شود و با توجھ بھو...

تکلیف گردیده و مقرر شده است،   تعیین  را  شھرداری محترم مشھد بمصوبات سفر  کیلومتر  کھ دو  قبلی  کار  و  با ساز  و  ھ روال 
 د. نکیلومتر با قیمانده را اجرائی نمای  ۴اجرایی نموده اند  

  پس از بحث و تبادل نظر و بیان نظرات موافقان و مخالفان  صرف نظر از اینکھ علیرغم ابلاغ دعوتنامھ و پیگیریھای انجام شده لذا 
حضور پیدا نکردند بھ شرح زیر توافق گردید تا سھ پیشنھاد بھ شورای گفت و گوی  ھ  نمایندگان شھرداری مشھد در جلسات مربوط

 دولت و بخش خصوصی استان ارائھ گردد. 
باقیمانده  الف)   اجرای  بھ  اند نسبت  نموده  اجرایی  تھاتری  بھ صورت  کیلومتر را  دو  کھ  کاری  و  با ھمان ساز    ۴شھرداری مشھد 

 کیلومتر نیز اقدام نماید. 

محترم  شهرداري  

 مشهد
 دوهفته 

۲ 

% از    ۵۰  کھ نقش شھرداریھا را ایفا می کنند با پیشنھاد شرکت ھای خدماتی مستقر در شھرکھای صنعتی  توان  تقویت  برای-ب) 
اتی مستقر در شھرکھا مقرر  در سر فصل شرکت شھرکھا بھ شرکت ھای خدمدرصد ارزش افزوده   ۹از  در صد سھم شھرداریھا    ۳

 طرح در شورای گفت و گوی بھ شورای مرکز پیشنھاد گردد. گردید با 
 

 دوهفته  دبیرخانه شورا  

4 
مصوبات کارگروه ستاد تسھیل رفع موانع تولید استان و بر اساس توافقات بھ عمل آمده در خصوص مشارکت در  ۱۰در اجرای بند 

بھسازی و باز سازی کامل جاده حسن آباد از طرف جاده قوچان تفاھم نامھ ھمکاری مشترک فی مابین استانداری خراسان رضوی ، 
وشـھر سـازی اسـتان خراسـان رضـوی ، اداره کـل راھـداری و حمـل و نقـل جـاده ای اسـتان  شھرداری مشھد مقدس ، اداره کل راه

 دوهفته معاون محترم  
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خراسان رضوی ، شھرکھای صنعتی خراسان رضوی ،شرکت خدماتی  شھرک صـنعتی تـوس در ھفـت مـاده و یـک تبصـره اجرایـی 
 .گردد

عمرانی استانداري، 

شهرداري، راه و شهر  

سازي، راهداري، 

شرکت شهرکها،  

 شرکت خدماتی 
 

 


